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           PROJEKT 
          

Protokół 
z obrad XLIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 28 września 2010 roku 
 

 
1.  Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
       Przewodniczący Rady Włodzimierz Gronczewski odczytał wniosek Burmistrza Halinowa Jolanty 
Damasiewicz, na podstawie którego została zwołana dzisiejsza sesja, następnie o godz.1700 otworzył 
obrady XLIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 września 2010 roku. 
       Po odczytaniu listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum Rady w liczbie 15 Radnych  
i uznał prawomocność obrad. 
   
2.  Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XL/349/10 Rady Miejskiej w Halinowie z 
dnia 8 lipca 2010 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla gminy Wilków. 
       Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Halinowa Teresa Karwowska.  
Poinformowała, że w miesiącu sierpniu Wójt Gminy Wilków zwrócił się do nas z prośbą o zmianę 
przeznaczenia przekazanej wcześniej dotacji na cel inwestycyjny.  
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
       Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie: upoważnienia Burmistrza Halinowa do zaciągnięcia 
zobowiązania finansowego na okres  przekraczający rok budżetowy 2010. 
       Na wstępie Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała, że projekt uchwały ponownie trafia pod 
obrady Rady, ponieważ kilku radnych wystąpiło z pisemnym wnioskiem w tej sprawie.  
W dalszej części swojej wypowiedzi Burmistrz przypomniała, że wcześniej były podjęte dwie 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego dla obszarów wymienionych w proponowanym dzisiaj projekcie uchwały. 
Wyjaśniła, że na sporządzenia planów nie zaciągamy pożyczek, realizujemy je ze środków własnych 
Gminy. Wskazała też, że intencją przedmiotowej uchwały jest sfinansowanie sporządzenia planów 
miejscowych, zaplanowane w budżecie gminy na ten rok. Z uwagi na przedłużające się prace nad 
uchwaleniem Studium i oczekiwanie na decyzję Wojewody nie mogliśmy wcześniej podjąć działań w 
tym kierunku. Ze względów  proceduralnych nie da się zakończyć prac w tym roku, stąd prośba o 
wyrażenie zgody na podpisanie umowy, która zakończy się w roku następnym. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
       Radny M. Pietrusiński, odnosząc się do informacji otrzymanej przez radnych, dotyczącej 
kosztów, jakie pociągają za sobą zmiany planów miejscowych, zaapelował o odrzucenie 
przedmiotowej uchwały i przygotowanie na najbliższą sesję projektu uchwały z wyłączeniem części 
Konika Nowego, należącej do firmy Paged. 
       Radny B. Janczarek przypomniał o konieczności przekształcenia działki pod przyszły ośrodek 
zdrowia i aptekę przy Rynku w Okuniewie. Zdaniem Radnego, mimo wielokrotnych monitów  
z jego strony, Urząd nie podejmuje żadnych działań tym kierunku. Radny poinformował jednocześnie, 
że będzie głosował za odrzuceniem proponowanego projektu uchwały. 
       Odnosząc się do wypowiedzi Radnego B. Janczarka Z-ca Burmistrza Andrzej Machowski 
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przypomniał, że Okuniew, w przeciwieństwie do Konika Nowego, ma plan miejscowy. Podkreślił 
również, że kwestia zabudowy wokół Rynku i zmiany błędnych zapisów planu dla tego obszaru 
traktowana jest przez Urząd priorytetowo i poinformował, że planuje się sporządzenie małego planu 
miejscowego dla centralnej części rynku.  
Mówca  jednocześnie wskazał, że dzisiejsza dyskusja nie dotyczy kolejności nowelizowania planów 
miejscowych, a decyzja o przystąpieniu do sporządzenia planów, o których mowa  
w przedmiotowej uchwale, zapadła w 2009 roku. 
Burmistrz A. Machowski, nawiązując do wypowiedzi Radnego M. Pietrusińskiego, przypomniał, że 
w ubiegłym roku odbywały się posiedzenia komisji w sprawie terenów Pagedu. Już wtedy firma 
deklarowała, że w zamian za przekształcenie części jej terenów na mieszkaniowe, zamierza za 
darmo oddać gminie drogę, a w przyszłości na własny koszt przeprowadzić uzbrojenie tego obszaru 
w niezbędną infrastrukturę. Wniosek firmy Paged, aby część jej terenu miała charakter 
mieszkaniowy, został w Studium przegłosowany.  
Pan A. Machowski przypomniał, że to Gmina decyduje o tym, jak będzie wyglądał plan miejscowy 
i jakie zapisy, dotyczące m.in. rozwiązań komunikacyjnych, zostaną w nim zawarte.  
Na zakończenie swojej wypowiedzi Burmistrz wskazał na finansowy charakter omawianego 
projektu uchwały. 
       W dalszej części dyskusji Radni M. Sukiennik i T. Dubiński mówili o konieczności podjęcia 
uchwały i umożliwienia rozwoju terenów Konika Nowego, których właściciele od wielu lat czekają 
na plan miejscowy. 
       Również Radny H. Foryś w swojej wypowiedzi zwrócił uwagę na celowość podjęcia uchwały. 
Zaproponował radnym, którzy są przeciwni, aby odwiedzili tą część Konika Nowego  
i przekonali się, że są to głównie nieużytki, leżące wzdłuż trasy krajowej i stanowiące niechlubną 
wizytówkę naszej gminy.  
       W odpowiedzi na pytanie Radnej  M. Kaim, czy Gmina otrzymała deklaracje firmy Paged  
na piśmie, Burmistrz J. Damasiewicz odczytała pismo w tej sprawie. 
       Radna T. Kowalczyk przypomniała, że przedmiotem dyskutowanej uchwały, oprócz terenów 
Konika Nowego, jest również teren pod rozbudowę SUW w Wielgolesie Duchnowskim.  
       Zdaniem Radnego J. Stankiewicza zadania, których dotyczy proponowana uchwała powinny 
być przedmiotem odrębnych uchwał.  
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski przypomniał, że były podejmowane oddzielnie uchwały w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia planów miejscowych dla tych terenów. 
      W imieniu mieszkańców Konika Nowego głos zabrał Pan Bogdan Kiełbiewski, który wyraził 
swoje zdziwienie sytuacją, w której niektórzy radni nie chcą podjąć uchwały o sfinansowanie 
sporządzenia planów, mimo, że wcześniej Rada pojęła decyzję o przystąpieniu do ich sporządzenia  
i przeznaczyła pieniądze w budżecie na ten cel.  
      Projekt uchwały został przyjęty w wyniku głosowania:  
za – 8, przeciw – 7, wstrzymujących się – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie: podwyższenia kapitału zakładowego  
„EKO - INWESTYCJA” Sp. z o.o.  
      Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Z-ca Burmistrza A. Machowski. Następnie 
wprowadził autopoprawkę, polegającą na wprowadzeniu po §1, § 2 w brzmieniu:  
„ Zobowiązania, których mowa w §1zostaną pokryte z wpływów z podatków lokalnych Gminy 
Halinów w kolejnych latach.” Obecne §2 i §3 zmieniają numerację odpowiednio na 3 i 4. 
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     Sołtys Krzewiny A. Jackiewicz zwróciła uwagę, że w §1 punkt c) jest podana słownie błędna, 
inna niż liczbowo, kwota.  
      Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
W trakcie dyskusji poruszane były kwestie związane z kosztami funkcjonowania spółki, a także 
zakresem robót i zaawansowaniem prac. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski przypomniał, że na najbliższą sesję zostaną zaproszeni 
prezes i przedstawiciel naszej gminy w spółce EKO - INWESTYCJA.   
      Projekt uchwały z poprawkami został przyjęty jednogłośnie:  
za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie: nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy  Halinów. 
      Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Halinów Księdzu 
Szczepanowi Stalpińskiemu wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz J. Damasiewicz. 
Przewodniczący Rady Włodzimierz Gronczewski, pełniący jednocześnie funkcję 
Przewodniczącego Kapituły Wyróżnień poinformował, że Kapituła Wyróżnień jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała wniosek mieszkańców w tej sprawie, następnie odczytał wniosek Zespołu 
Szkół w Halinowie oraz rekomendację Domu Kultury w Halinowie.  
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
      Przewodniczący Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie: nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy  Halinów. 
Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie:  
za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie: nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy 
Halinów”. 
      Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów”. 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Okuniewie wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz  
J. Damasiewicz. Poinformowała, że wniosek wniesiony d przez nią do Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Halinowie został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez Kapitułę Wyróżnień. 
Następnie Pan Wł. Gronczewski odczytał rekomendacje Zespołu Szkolno – Przedszkolnego  
w Okuniewie oraz Domu  Kultury w Okuniewie w tej sprawie. 
     Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
     Radny B. Janczarek zgłosił wniosek, aby nadać nazwę ulicy lub placu w gminie imieniem 
Księdza Szczepana Stalpińskiego. 
Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie:  
za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
4. Zakończenie obrad. 
 Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski  
o godz. 1830  dokonał zamknięcia obrad XLIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 
Protokół sporządziła: 
/-/ Irena Osipczuk 
ref. ds. obsługi rady 


